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Minnesanteckningar från möte med Vetenskapliga 
rådets arbetsutskott (VR AU) 

Datum: Torsdag den 20 mars 2025 

Tid: Kl. 09:00-11:00 

Plats: Utbildningsavdelningen HR, Hallands sjukhus Halmstad 

 

Närvarande: 
Ordförande: Stefan Lönn 

Magnus Clarin, Forsknings- och innovationschef 

Stefan Bergman, Närsjukvården 

Marcus Andersson, Psykiatrin 

Markus Lingman, Hallands sjukhus  

Maria Gustafsson, sekreterare 

 

1. Inledning och information 
 
Ordförande Stefan hälsar alla välkomna till årets första möte med Vetenskapliga 
rådets arbetsutskott. 
 
Vidare informerar Stefan om att det är en vakans av vetenskaplig sekreterare i rådet 
p.g.a. FIC:s omorganisering. Tillfällig sekreterare för dagens möte är Maria 
Gustafsson. FIC:s ledning har en pågående process kring lösning av framtida 
sekreterare.  
 
Ordförande Stefan informerar vidare om att FIC har startat en uppgradering av 
Researchweb till en ny layout men i övrigt samma innehåll.  
 

2. Erfarenheter från 2024 års ansökningsomgång (FoU-medel 2025) 
 
Sammantaget var det 38 ansökningar med en stor spridning av professioner där 
läkarna dominerade med 63 % av ansökningarna. Rådet fördelade 5 miljoner till 34 
av projekten. Vid presentation för RS kring beslutsunderlag så noterades att det var 
många projekt rörande barn som får medel. RS gjorde ett medskick till VR och FIC 
att de vill ha återkoppling och uppföljning gällande de beviljade projekten – Vart 
leder forskningen som beviljas medel? De påtalar att tidigare så fick de denna 
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återkoppling via den årliga FoU-dagen och skickar med ett starkt önskemål om att 
sådan ska arrangeras.  
 
Vid föregående årsmöte gav de externa ledamöterna i VR beröm till forskningen i 
RH som bedöms vara av hög kvalitet, speciellt gällande de sökande doktorandernas 
forskningsprojekt. De kommenterades även att många av de projekt som söker VR-
medel år efter år påtagligt visad progress.  
 
I årets utlysningstext ska FIC förtydliga kompetensbedömning för doktorander, 
predoktorander samt dess handledare.  
FIC ska även förtydliga riktlinjerna av regionens strategiska mål för att underlätta 
bedömning av ansökningar. 
Därtill så kommer det bli ett krav att sökande måste bifoga projektplan för att gå 
vidare för granskning. 
 
Ordförande informerar om att han kommer ge förslag till RS om att ordförande ska 
få delegation att vid sittande årsmöte kunna verkställa ledamöternas samlade beslut 
om medelsfördelning. Detta för att korta ledtider och möjliggöra för forskarna att 
tidigt kunna planera schemaläggning och forskningstid. 
 

3. Prioriterade områden för FoU-projekt 2026 
 
Genomgång av prioriterade områden och mötet överenskommer att de kvarstår. 
Förslag av ledamöter ges till att det inom de prioriterade områden även bör skrivas 
om regionens inriktning och eventuellt hänvisa till dokument såsom Mål och 
budget m.m.  
 

4. Budget 2026 
VR har i årets sökomgång ca 4,4 miljoner att fördela. Därtill kommer de 
återredovisade medlen som ännu inte är redovisade av ekonom.  
 

5. Regelverk, poängsystem, kriterier för granskning 
Genomgång av regelverk, poängsystem, kriterier för granskning samt processen 
kring granskning.  
 

6. Beslut om tidsplan för granskning av FoU-projekt 2026 
Förslagsvis utlysning 9/5 – 9/6,  
Granskningtid 10/6 – 24/8 
VR AU förbereda beslutsförslag 5/9 
VR årsmöte 25/9 
  

7. Nya externa ledamöter 
Information om ny extern ledamot från Göteborg är Emma Goksör, docent vid 
Sahlgrenska akademin. 
Vidare information om att det i dagsläget inte är klart med extern ledamot från 
Lund. 
 

8. Övriga frågor 
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Mötet har en kort diskussion kring kommunikation och plan för att sprida 
information om medel från VR.  
 

9. Nästa möte 
Nästa VR AU möte den 5/9 i RK FoU Stora, ingång 13, Hallands sjukhus 
Halmstad 
 
 
 
 
 
 
 
Stefan Lönn   Maria Gustafsson 
Ordförande   Sekreterare 

 

 

 
 

 

  

 
 


	Minnesanteckningar från möte med Vetenskapliga rådets arbetsutskott (VR AU)

